
PROTOKÓŁ NR LI/10
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE

z dnia 25 stycznia 2010 r.

Sesja trwała od godz. 12.05 do godz. 14.40.

Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 13 zgodnie z listą obecności
stanowiącą załącznik do niniejszego protokołu.
Nieobecni radni: Marek Jędrzejczak i Robert Stasiak.

W sesji Rady udział wzięli:
- radni według załączonej listy obecności,
- Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin,
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin,
- Emilia Rajewska – Skarbnik Gminy Żychlin,
- Waldemar Bartochowski – Sekretarz Gminy Żychlin,
- Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI,
- Józef Czekalski – Kierownik Ref. RGO,
- Waldemar Kardasz – Radca prawny,
- Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli wg załączonej listy obecności.

Sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady – Pani Zofia Pilarska.

Otwierając obrady powitała radnych, Burmistrza Gminy, Zastępcę Burmistrza,
Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, Kierowników Referatów Urzędu, Sołtysów i
Przewodniczących Zarządów Osiedli oraz wszystkie osoby przybyłe na obrady Sesji.

Na podstawie listy obecności stwierdziła quorum Sesji, a więc jej
prawomocność do podejmowania uchwał.

Przewodnicząca Rady poprosiła wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy
pamięć zmarłej koleżanki Klary Adamskiej – byłej Radnej Rady Miejskiej, obecnie
Radnej Rady Powiatu.

Od godz. 12.05 do godz. 13.05 obecnych 12 radnych, nieobecny radny Krzysztof
Graska.

Do proponowanego porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia porządku obrad.

Za przyjęciem porządku obrad głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie porządku obrad w następującym
brzmieniu:
1. Otwarcie Sesji i przyjęcie porządku obrad.
2. Zapytania i wolne wnioski.
3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia stawek dotacji przedmiotowej dla

Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.
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4. Uchwalenie budżetu gminy Żychlin na 2010 r.
5. Podjęcie uchwały w sprawie uznania za bezzasadne wezwania Pana Roberta

Stasiaka do usunięcia naruszenia prawa zawartego w Uchwale Nr XLVII/239/09
Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 listopada 2009 r. w sprawie zmiany Uchwały
Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008 r. w sprawie
ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady.

6. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady za II półrocze 2009 r.
7. Przyjęcie planu pracy Rady na I półrocze 2010 r.
8. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady na I półrocze 2010 r.
9. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 18 listopada 2009 r.

do 12 stycznia 2010 r.
10. Odpowiedzi na zapytania.
11. Sprawy różne.
12. Przyjęcie Protokołu Nr XLIX/09 z dnia 30 listopada 2009 r. oraz Protokołu Nr L/09

z dnia 30 grudnia 2009 r.
13. Zakończenie obrad.

Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.

Jadwiga Melcher – podziękowała za wyrazy współczucia, wsparcie i kwiaty
w związku ze śmiercią jej mamy.

Grzegorz Szmigielski – Sołtys Sołectwa Zagroby – podziękował i pochwalił
władze miasta za odśnieżanie dróg.

Józef Kowalski – zadolenia w ul. 1 Maja w stronę Pasieki – na ul. 1 Maja powstały
zadolenia, nie wie, czy są one spowodowane poprowadzoną kanalizacją, czy jest
inna przyczyna takiego stanu rzeczy – poprosił o zwrócenie uwagi na grożące tam
niebezpieczeństwo.

Elżbieta Tarnowska – wykonanie lodowiska – zwracają się do niej rodzice z
prośbą o zrobienie lodowiska dla dzieci w związku ze zbliżającymi się feriami
zimowymi.

Jacek Laska – przetarg na wywóz śniegu – na stronie BIP-u Urzędu Gminy
znajduje się ogłoszenie o przetargu na wywóz śniegu z terenu ulic miasta – przetarg
rozstrzygnięty był na kwotę 144.000 zł – zapytał, czy za tą kwotę wywożony był śnieg
tylko z ul. Narutowicza i ul. Kilińskiego, czy z terenu całego miasta?

Roman Ostasz – remont autobusów ZGK – przez prawie 8 lat nie było remontu
żadnego autobusu Zakładu Komunikacji Miejskiej, na jednej z pierwszych obiecano,
że będą wykonywane remonty autobusów – uważa, że warto byłoby zastanowić się
nad remontem autobusów ZKM.

Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – odpowiedział na zapytania:
– podziękował Sołtysowi za pochwałę w sprawie odśnieżania dróg,
– zadolenia w ul. 1 Maja – stan drogi w ul. 1 Maja zostanie sprawdzony,
– wykonanie lodowiska – rozważał z p. Dyrektor MGOKSiR kwestię wynajęcia

sztucznego lodowiska, ale są to duże koszty, dlatego też Pani Dyrektor
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zaproponowała, że podczas zbliżających się zimowisk będzie organizowała
wyjazdy dla dzieci na lodowisko do Kutna, w kosztach ¼ wynajmu lodowiska
będzie można zabezpieczyć wyjazdy dla 100 dzieci w okresie trwania ferii.
Sprawdzimy, czy będzie można wylać małe prowizoryczne lodowisko na naszym
terenie.

– przetarg na wywóz śniegu – zamówienie umieszczone na BIP jest otwarte,
szacuje się, że jeśli warunki atmosferyczne byłyby tak złe i codziennie przez 8
godzin należałoby usuwać śnieg, to koszt całej obsługi związanej z wywozem
wyniósłby 144.164 zł netto, ale w terminie do dnia 28 lutego br. Oszacowane jest
tu maksimum, do którego można było przetarg rozstrzygnąć i złożyć zamówienie.
Wszystko będzie zależało od tego, jak będziemy zlecali wykonywanie prac.
Umowa jest tak skonstruowana, że jest przyjęta maszynogodzina dziennie i 8
godzin dziennie pracy, w zależności ile dni pracy i ilości maszynogodzin będzie,
za tyle gmina zapłaci. Obecnie wykorzystano kwotę 28.000 zł brutto. Firma
zajmująca się wywozem śniegu to Przedsiębiorstwo Usługowo Transportowe FA-
BUD, Michał Nowacki, Pniewo Małe.

– remont autobusu – sprawę remontu autobusów przeanalizuje z Dyrektorem ZGK
i wówczas zarówno p. radny, jak i cała Rada otrzyma informację w tym zakresie.

Jacek Laska – odniósł się do sprawy wywozu śniegu – jest przepis, że wywożony
śnieg powinien być składowany co najmniej na 50 m od zbiorników wodnych, u nas
jest przy samej rzece.

Do p-tu 3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia stawek dotacji
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia stawek
dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju ze względu na brak quorum nie zajęła stanowiska w sprawie
projektu uchwały dotyczącej uchwalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu
Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.
Członkowie Komisji wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady.
Komisja Oświaty (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rolna
(3 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rewizyjna (3 głosami „za”)
pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia stawek dotacji
przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
uchwalenia stawek dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w
Żychlinie.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia stawek dotacji przedmiotowej
dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie  głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LI/264/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 4. Uchwalenie budżetu gminy Żychlin na 2010 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Burmistrza Gminy Żychlin o przedłożenie opinii
Regionalnej Izby Obrachunkowej do projektu budżetu oraz dokonanie wprowadzenia.

Burmistrz Gminy Żychlin – Grzegorz Ambroziak – przedstawił:
- Uchwałę Nr III/4/2010 z dnia 8 stycznia 2010 r. Składu Orzekającego  Regionalnej

Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy
Żychlin na 2010 rok,

- Uchwałę Nr III/247/2009 Składu Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 7
grudnia 2009 r. w sprawie opinii dotyczącej możliwości sfinansowania deficytu
budżetowego oraz prognozy kształtowania długu publicznego Gminy Żychlin.

Wymienione uchwały RIO stanowią załączniki do niniejszego protokołu.

Następnie dokonał wprowadzenia do projektu budżetu gminy na 2010 rok:
„Na dzisiejszej Sesji pod głosowanie Radnym została przedstawiona uchwała
budżetowa na 2010 r.
Przyjęcie budżetu rozpoczyna kolejny etap realizacji strategii rozwoju naszej gminy,
etap zrównoważonej i efektywnej polityki inwestycyjnej. Projekt zakłada optymalne
wykorzystanie możliwości finansowych naszego budżetu.
Życzy sobie i swoim współpracownikom, abyśmy uzyskali jak najszerszą akceptację
Państwa Radnych dla przedstawionych zamierzeń.
Pokrótce przedstawię kilka najważniejszych założeń budżetu na 2010 rok:
Dochody gminy wyniosą 24.349.129  zł.
Głównymi źródłami dochodów gminy są:
- subwencja ogólna z budżetu państwa,
- podatek od nieruchomości,
- podatek dochodowy od osób fizycznych,
- dotacja celowa z budżetu państwa w zakresie realizacji zadań pomocy społecznej.
Wydatki gminy to kwota 29.994.129 zł, w tym wydatki bieżące 24.864.699 zł, wydatki
majątkowe 5.129.430 zł.
Deficyt budżetu wyniesie 5.645.000 zł i pokryty zostanie przychodami z zaciąganych
pożyczek i kredytów oraz wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym
gminy. Kwotę 1.801.081 złotych stanowić będą rozchody gminy wynikające ze spłaty
wcześniej zaciągniętych kredytów.
Przychody budżetu w związku z tym wyniosą ogółem 7.446.081 zł. Utworzono
rezerwę ogólną w wysokości 150.000 złotych.
Gmina udzieli w bieżącym roku dotacji m.in.:
- dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Żychlinie w kwocie 882.900 zł.
- dla instytucji kultury 960.000 zł
Gmina udzieli pomocy Starostwu Powiatowemu w Kutnie w wysokości 350.000
złotych na realizację modernizacji dróg na terenie naszej gminy.
W ramach wydatków należy wyróżnić wydatki inwestycyjne w kwocie 4.750.000 zł.
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Jak w ubiegłym roku wartość ta stanowi udział gminy – jeśli złożone wnioski o
dofinansowanie unijne uzyskają akceptację instytucji wdrażającej, kwota wydatków
inwestycyjnych znów może wzrosnąć.
W 2010 roku Gmina planuje do realizacji:
- modernizację Placu 29-go Listopada w ramach rewitalizacji starówki miejskiej,
- modernizację ulic Kilińskiego, Waryńskiego i Dąbrowskiego wraz z

odwodnieniem,
- termomodernizację budynku Szkoły Podstawowej w Grabowie,
- termomodernizację budynku Zespołu Szkół nr 1 w Żychlinie,
- adaptację części pomieszczeń w Szkole Podstawowej nr 1 pod potrzeby

sześciolatków,
- budowę boiska szkolnego przy Zespole Szkół Nr 1 w Żychlinie,
- budowę kolejnej partii przydomowych oczyszczalni ścieków,
- kanalizację sanitarną do obiektów komunalnych przy ul. Wł. Jagiełły w

Dobrzelinie,
- budowę przyłączy c.o. do kolejnych budynków komunalnych oraz osiedla

mieszkaniowego TBS-u,
- modernizację skweru i budowę parkingu przy ul. Narutowicza,
- utworzenie kompleksu sportowego w Dobrzelinie,
- 2 etap modernizacji świetlicy wiejskiej w Drzewoszkach,
- termomodernizację budynku Biblioteki w parku przy ul. Barlickiego.
Rozpoczyna się największa i przygotowywana najdłużej inwestycja – rewitalizacja
starówki miejskiej. Zadanie obejmuje kilka etapów i w tym przypadku nasza gmina
ma dużą szansę na pozyskanie środków z funduszy unijnych. W 2010 roku
ogłoszony zostanie pierwszy konkurs w zakresie odnowy substancji mieszkaniowej.
Dzięki tym środkom nasze stare miasto może zmienić się nie do poznania.
Realizowane od 2007 roku zadania mają wpływ na podnoszenie atrakcyjności naszej
gminy, tak dla jej mieszkańców, jak i dla gości. Podnoszenie estetyzacji i jakości w
przestrzeni publicznej wzmacnia naszą konkurencyjność i może przyciągać
inwestorów do otwartej w 2009 roku Łódzkiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej.
Kończąc, chciałbym podziękować za współpracę przy projektowaniu budżetu, za
cenne uwagi. Wiele z nich znalazło swoje odzwierciedlenie w projekcie budżetu.
Uważam, że realizacja kolejnego etapu inwestycji przybliży nas do osiągnięcia
naszego celu najważniejszego, czyli budowania opinii, jako miasta rozwijającego się,
dynamicznego i pięknego.”

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego
i Budżetu Panią Jadwigę Melcher o przedstawienie opinii do projektu budżetu gminy
Żychlin na 2010 r.

Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego
i Budżetu – Komisja Rozwoju w sprawie projektu budżetu gminy na 2010 rok
wypracowała swoją opinię na posiedzeniu Komisji w dniu 16 grudnia 2009 r.
Opinia ta została przekazana Burmistrzowi Gminy Żychlin w dniu 17 grudnia 2009 r.
Następnie odczytała Protokół Nr 59/09 z dnia 16 grudnia 2009 r.  – „W posiedzeniu
udział wzięli:
- członkowie Komisji wg załączonej listy obecności,
- Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy Żychlin.
Posiedzeniu Komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji – p. Jadwiga Melcher.
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Porządek posiedzenia:
1. Opracowanie wniosków do projektu budżetu gminy na 2010 r. – przygotowanie

opinii.

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu po wnikliwej analizie wieloletniego
planu inwestycyjnego widzi konieczność realizacji zadań inwestycyjnych
przedstawionych w projekcie budżetu na 2010 r.
Proponowane przez Komisję Oświaty i Komisję Rewizyjną nowe zadanie
inwestycyjne pn.:
„Budowa kanalizacji sanitarnej w północnej części miasta tj. w ulicach: Głowackiego,
Blizińskiego, 3-go Maja, Sannicka, Polowa – Etap III, Część I” – koszt zadania w roku
budżetowym 2010 2.076.272 zł, w tym kredyty i pożyczki 311.441 zł, środki
pochodzące z innych źródeł 1.764.831 zł” zwiększa deficyt gminy, wobec
powyższego dokonano szczegółowej analizy możliwości zwiększenia tegoż deficytu.
Szczegółowa analiza załącznika do projektu uchwały budżetowej dotyczącego
prognozy długu Gminy Żychlin  na lata 2008-2016 i możliwości jego sfinansowania,
nie daje podstaw merytorycznych do realizacji wnioskowanego przez komisje
zadania.
Ustawa o finansach publicznych nie daje możliwości zwiększania deficytu
budżetowego przez organ stanowiący bez zgody organu zarządzającego, byłoby to
sprzeczne z art. 241 pkt 2 ustawy o finansach publicznych.
Komisja rozważając możliwość realizacji tego zadania wzięła pod uwagę fakt, że w
trakcie roku budżetowego może wystąpić konieczność wprowadzenia innych zadań
wynikających ze współpracy z innymi jednostkami samorządu terytorialnego, których
nie wykonanie może wprowadzić zmiany nieodwracalne w procesie inwestycyjnym
oraz niegospodarność.
Komisja Rozwoju jednogłośnie poparła projekt budżetu przedstawiony przez
Burmistrza  Gminy Żychlin.”

W dyskusji głos zabrali:

Bogdan Głuszcz – modernizacja składowiska odpadów – w projekcie budżetu na
2010 r. nie dopatrzył się środków na modernizację, czy też poszerzenie składowiska
odpadów.
Budowa obiektu sportowo-rekreacyjnego w Dobrzelinie – orientuje się, co do
lokalizacji obiektów, budowa boiska ma być na działce przy hotelu, natomiast teren
rekreacyjny na działce za dawnym stadionem. Ze wstępnych informacji wynika, że
boisko będzie miało charakter tymczasowy, jeśli będzie koncepcja
zagospodarowania tej działki w inny sposób, boisko przestanie istnieć, więc nie wie,
czy warto ponosić takie nakłady na wykonanie tegoż boiska. Chciałby poznać
planowane rozwiązania na tych terenach.
Termomodernizacja Szkoły Podstawowej w Grabowie – zapytał, czy
termomodernizacja Szkoły powiązana jest z wymianą stolarki okiennej?
Zakup bądź remont taboru Zakładu Komunikacji Miejskiej – jeśli transport ZKM ma
funkcjonować należy znaleźć jakieś rozwiązania?

Grzegorz Ambroziak – składowisko odpadów – utworzenie Specjalnej Łódzkiej
Strefy Ekonomicznej ograniczyło możliwości rozbudowy składowiska odpadów.
Ponadto jest program, który przewiduje utworzenie tylko kilku dużych już istniejących
składowisk w województwie łódzkim, a dla powiatu kutnowskiego tylko jednego
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składowiska powoduje, że środki te byłyby tymczasowo wydanymi środkami
inwestycyjnymi. W przyszłości, gdy Rada będzie podejmowała ewentualną decyzję o
wygaszeniu działalności składowiska odpadów do roku 2013, do tego roku
składowisko to będzie mogło być użytkowane przy wysiłkach Spółki „Mig-Ma”,
natomiast później trzeba będzie podpisać umowę na wywóz naszych odpadów na
zewnątrz.
Inwestycje w Dobrzelinie – nie mówiłby, że inwestycje te są tymczasowe, w
przypadku uzyskania środków zewnętrznych – unijnych gmina zobowiązana będzie
do utrzymania tych inwestycji przez co najmniej 7 lat. Tak więc, jak otrzymamy ¾
środków z Unii Europejskiej, to gminie nie będzie się opłacało zmieniać koncepcji
zagospodarowania tego terenu. Uważa, że inwestycja ta będzie funkcjonowała do
„naturalnej śmierci” zamontowanych tam urządzeń.
Modernizacja Szkoły Podstawowej w Grabowie – został złożony wniosek unijny o
dotację na kompleksową modernizację Szkoły łącznie z wymianą stolarki okiennej i
drzwiowej. Jest to wspólny wniosek 3 gmin powiatu kutnowskiego i 1 gminy z powiatu
łęczyckiego tj. Kutno, Żychlin, Krzyżanów i Daszyna. Wniosek ten przeszedł ocenę
formalną i zakwalifikowani zostaliśmy do oceny merytorycznej, jeżeli pozyskamy
środki unijne, będziemy dokonywali modernizacji obiektu Szkoły Podstawowej w
Grabowie i budynku Miejski-Gminnej Biblioteki Publicznej.
Tabor Zakładu Komunikacji Miejskiej – obecnie jesteśmy na etapie zmian
formalnoprawnych związanych z funkcjonowaniem Zakładu Gospodarki Komunalnej.
W niedalekiej przyszłości staniemy przed dylematem, czy komunikacja miejska ma
opierać się na bazie spółki, czy jako jednostko podległa pod Urząd Gminy. W
momencie, gdy będzie rozstrzygnięta kwestia podziału funkcjonowania Zakładu
Gospodarki Komunalnej na poszczególne działalności: wodociągi, zakład energetyki
cieplnej, komunikacja miejska, zakład gospodarki mieszkaniowej, wtedy
przedstawimy radnym koncepcję z tym związaną i od tego będzie zależało, czy
będziemy proponować zakup nowego autobusu, czy też jeśli ZKM funkcjonowałby
jako spółka – spółka będzie mogła wziąć autobusy w leasing lub zakupić nowe.

Jadwiga Melcher – zwróciła się z prośbą do Burmistrza Gminy i Kierownika Ref.
BPI, aby na planowane inwestycje w tym roku, jak najszybciej ogłaszać przetargi i jak
najszybciej rozpoczynać wykonywanie inwestycji.

Grzegorz Ambroziak – jest to słuszna uwaga radnej, będziemy starali się jak
najwcześniej ogłaszać przetargi.

Jacek Laska – w załączniku do budżetu na 2010 r. w zadaniach inwestycyjnych w
poz. 15 jest zadanie inwestycyjne „Rewitalizacja Starówki Miejskiej – Pl. 29
Listopada”. Z tego, co zauważył na stronie BIP-u Urzędu Gminy jest już
rozstrzygnięty przetarg na tę inwestycję, choć dziś będzie dopiero głosowanie nad
projektem budżetu. Przetarg wygrała lokalna firma na kwotę 645.000 zł. W
załączniku mamy źródła finansowania – kredyty i pożyczki na kwotę 950.000 zł.
Zapytał, jakie ma to odniesienie?

Zbigniew Gałązka – Zastępca Burmistrza Gminy – zadanie to jest zadaniem
wynikającym z limitów wydatków na zadania inwestycyjne, w 2009 r. na to zadanie
pierwotnie była kwota 50.000 zł i była zwiększana do 950.000 zł. W związku z
powyższym kwota ta weszła do budżetu roku 2010 w tabeli wydatków
inwestycyjnych. Na ten rok na powyższe zadanie jest zaplanowana kwota 950.000 zł.
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Grzegorz Ambroziak – ponieważ projekt budżetu przedstawiony został radnym w
październiku, natomiast rozstrzygnięcie przetargu nastąpiło w końcu roku, więc nie
mieliśmy wiedzy, czy ta inwestycja będzie kosztowała 600-700 czy 900.000 zł, a
część ofert złożonych w przetargu opiewała na kwoty powyżej 1 mln zł.

Krzysztof Anyszka – Kierownik Ref. BPI – radny Pan Jacek Laska przedstawił
kwotę netto przetargu, żeby nie było wątpliwości wyjaśnia, że kwota brutto tej
inwestycji to 780.000 zł.

Krzysztof Stefaniak – projekt budżetu gminy na 2010 r. był uzgadniany z władzą
wykonawczą gminy. Prosiłby, aby radni, którzy będą w następnej kadencji korzystali
z wiedzy Komisji Rozwoju w sprawach dotyczących projektu budżetu.
Zwracając się do Przewodniczącego Komisji Rolnej – o ile sobie przypomina Komisja
Rolna nie wypracowała żadnego wniosku do projekt budżetu na 2010 r.
Dlatego też proponuje zamknąć dyskusję nad projektem budżetu i przystąpić do
głosowania.

Jacek Laska – nie składał żadnych wniosków i Komisja również żadnego wniosku
nie wypracowała do projektu budżetu, prosił tylko o dokładniejsze dane w sprawie
dotyczące tego zadania inwestycyjnego.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na
2010 rok.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Od godz. 13:05 obecnych 13 radnych – doszedł radny Krzysztof Graska.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu na 2010 rok.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2010 rok
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.
Uchwała Nr LI/265/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Grzegorz Ambroziak – podziękował za uchwalenie budżetu, na wsparcie radnych,
będzie starał się, aby ten budżet zrealizować w najszerszym możliwym zakresie.

Do p-tu 5. Podjęcie uchwały w sprawie uznania za bezzasadne wezwania Pana
Roberta Stasiaka do usunięcia naruszenia prawa zawartego w Uchwale Nr
XLVII/239/09  Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 listopada 2009 r. w sprawie
zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia
2008 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady.
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Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie uznania za bezzasadne
wezwania Pana Roberta Stasiaka do usunięcia naruszenia prawa zawartego w
Uchwale Nr XLVII/239/09  Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 listopada 2009 r. w
sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia
2008 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rozwoju ze względu na brak quorum nie zajęła stanowiska w sprawie
powyższego projektu uchwały.
Członkowie Komisji w sprawie projektu uchwały dotyczącego uznania za
bezzasadne wezwania Pana Roberta Stasiaka do usunięcia naruszenia prawa
zawartego w Uchwale Nr XLVII/239/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 listopada
2009 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
25 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady,
wypowiedzą się indywidualnie na Sesji Rady.

Komisja Rewizyjna (2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Oświaty
(2 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”), Komisja Rolna (2 głosami „za”, przy 2
„wstrzymujących się”), pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uznania
za bezzasadne wezwania Pana Roberta Stasiaka do usunięcia naruszenia prawa
zawartego w Uchwale Nr XLVII/239/09 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
10 listopada 2009 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej
w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalenia składów osobowych
stałych Komisji Rady.

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do podjęcia projektu uchwały w sprawie uznania
za bezzasadne wezwania Pana Roberta Stasiaka do usunięcia naruszenia prawa
zawartego w Uchwale Nr XLVII/239/09  Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 listopada
2009 r. w sprawie zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia
25 kwietnia 2008 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady.

Za podjęciem projektu uchwały w sprawie uznania za bezzasadne wezwania Pana
Roberta Stasiaka do usunięcia naruszenia prawa zawartego w Uchwale Nr
XLVII/239/09  Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 10 listopada 2009 r. w sprawie
zmiany Uchwały Nr XXI/115/08 Rady Miejskiej w Żychlinie z dnia 25 kwietnia 2008 r.
w sprawie ustalenia składów osobowych stałych Komisji Rady
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   1 radny,
„wstrzymało się” -   2 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła podjęcie uchwały przez Radę.

Uchwała Nr LI/266/10 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 15-minutową przerwę.

Po przerwie.
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Do p-tu 6. Przyjęcie sprawozdań z działalności Komisji Rady za II półrocze 2009
r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedłożenie
sprawozdań z działalności Komisji za II półrocze 2009 r.

1. Roman Ostasz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił
sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2009 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Od godz. 13:45 obecnych 12 radnych – wyszedł radny Józef Kowalski.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji
Rewizyjnej za II półrocze 2009 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2009 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za II półrocze 2009 r. stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

2. Jadwiga Melcher – Przewodnicząca Komisji Rozwoju – przedstawiła
sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju za II półrocze 2009 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji
Rozwoju za I półrocze 2009 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rozwoju za II półrocze 2009 r.
głosowało - 12 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju za II półrocze 2009 r. stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

3. Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty – przedstawił
sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za II półrocze 2009 r.

Od godz. 13:55 obecnych 11 radnych – wyszedł radny Krzysztof Stefaniak.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.
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Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji
Oświaty za II półrocze 2009 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Oświaty za II półrocze 2009 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty za II półrocze 2009 r. stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

Od godz. 14.00 obecnych 12 radnych – wrócił radny Krzysztof Stefaniak.

4. Jacek Laska – Przewodniczący Komisji Rolnej – przedstawił sprawozdanie z
działalności Komisji Rolnej za II półrocze 2009 r.

Do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono żadnych uwag.

Od godz. 14:01 obecnych 11 radnych – wyszła radna Teresa Kubicka.

Przewodnicząca Rady poprosiła o przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji
Rolnej za II półrocze 2009 r.

Za przyjęciem sprawozdania z działalności Komisji Rolnej za II półrocze 2009 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie sprawozdania przez Radę.
Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnej za II półrocze 2009 r. stanowi załącznik
do niniejszego protokołu.

Od godz. 14.02 obecnych 10 radnych – wyszedł radny Krzysztof Stefaniak.

Do p-tu 7. Przyjęcie planu pracy Rady na I półrocze 2010 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii
do planu pracy Rady na I półrocze 2010 r.

OPINIE KOMISJI:

Komisja Rolna (4 głosami „za”), Rewizyjna (3 głosami „za”) i Oświaty przyjęły plan
pracy Rady na I półrocze 2010 r.
Komisja Rozwoju nie wypowiedziała się w sprawie planu pracy Rady na
I półrocze 2010 r.

Do przedłożonego planu pracy Rady nie zgłoszono żadnych uwag.
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Od godz. 14.03 obecnych 11 radnych – wrócił radny Krzysztof Stefaniak.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Rady na I półrocze
2010 r.

Za przyjęciem planu pracy Rady na I półrocze 2010 r. głosowało  - 11 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Rady na I półrocze 2010
r.

Plan pracy Rady na I półrocze 2010 r. stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 8. Zatwierdzenie planów pracy Komisji Rady na I półrocze 2010 r.

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących poszczególnych Komisji o
przedstawienie planów pracy Komisji na I półrocze 2010 r.

Od godz. 14.04 obecnych 12 radnych – wrócił radny Józef Kowalski.

1. Roman Ostasz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił plan
pracy Komisji na I półrocze 2010 r.

Krzysztof Stefaniak – zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącego Komisji
Rewizyjnej – czy Przewodniczący Komisji nie podszedł do planu pracy komisji na
I półrocze 2010 r. zbyt ambitnie. Prosiłby, aby Przewodniczący Komisji
przeanalizował plan pracy, aby ten plan był realny.

Bogdan Głuszcz – prosi wnioskodawcę, aby wskazać jakie punkty należałoby
usunąć z planu pracy Komisji Rewizyjnej.

Krzysztof Stefaniak – poprosił Przewodniczącą Rady o przerwę, aby mógł odnieść
się do planu pracy Komisji.

Roman Ostasz – w II półroczu 2009 r. Komisja Rewizyjna nie wykonała 2 zadań,
musi ten plan zrealizować i dlatego na I półrocze 2010 r. chce wykonać jeszcze 2
kontrole. Uważa, że komisja jest w stanie ten plan zrealizować.

Krzysztof Stefaniak – nadal uważa, że plan komisji jest zbyt ambitny, że należy
jeszcze go przeanalizować.

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10-minutową przerwę.

Po przerwie.

Od godz. 14.20 obecnych na sali 9 radnych – salę opuścili Teresa Kubicka, Roman
Ostasz, Józef Kowalski, Jadwiga Melcher.
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Radna Teresa Kubicka zwolniła się u Przewodniczącej Rady.

2. Elżbieta Tarnowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła plan
pracy Komisji na I półrocze 2010 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty na
I półrocze 2010 r.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Oświaty na I półrocze 2010 r.
głosowało - 9 radnych,
„przeciw” - 0 radnych,
„wstrzymało się”  - 0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Oświaty na
I półrocze 2010 r.

Plan pracy Komisji Oświaty stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

3. Jacek Laska – Przewodniczący Komisji Rolnej przedstawiła plan pracy
Komisji na I półrocze 2010 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Obecnych 11 radnych od 14:25 –  wrócił radny Roman Ostasz, Jadwiga Melcher.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rolnej na
I półrocze 2010 r.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rolnej na I półrocze 2010 r.
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się”  -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rolnej na
I półrocze 2010 r.

Plan pracy Komisji Rolnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Roman Ostasz – poinformował, że Komisja Rewizyjna zrezygnowała z punktu 4
planu pracy Komisji tj. „Kontrola dokumentów dotyczących przetargów za lata 2008-
2009 i 5miesięcy 2010 r.”

Więcej uwag do planu pracy Komisji Rewizyjnej nie zgłoszono.
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na
I półrocze 2010 r. bez punktu 4.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rewizyjnej na I półrocze 2010 r. bez punktu 4
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się”  -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rewizyjnej na
I półrocze 2010 r.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

4. Jadwiga Melcher - Przewodnicząca Komisji Rozwoju przedstawiła plan
pracy Komisji na I półrocze 2010 r.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia planu pracy Komisji Rozwoju na
I półrocze 2010 r.

Do przedstawionego planu nie zgłoszono żadnych uwag.

Za przyjęciem planu pracy Komisji Rozwoju na I półrocze 2010 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się”  -   0 radnych.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie planu pracy Komisji Rozwoju na
I półrocze 2010 r.

Plan pracy Komisji Rozwoju stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 9. Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
18 listopada 2009 r. do 12 stycznia 2010 r.

Do przedstawionego sprawozdania z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od
18 listopada 2009 r. do 12 stycznia 2010 r. nie zgłoszono żadnych uwag.

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie informacji przez Radę.

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Gminy Żychlin za okres od 18 listopada 2009 r. do
12 stycznia 2010 r.  stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do p-tu 10. Odpowiedzi na zapytania.

Przewodnicząca Rady – odpowiedzi na zapytania zostały udzielone w punkcie 2.
Zapytania i wolne wnioski.
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Do p-tu 11. Sprawy różne.

Przewodnicząca Rady powróciła do sprawy Pana Piotra Lewandowskiego, która
rozpatrywana była przez Komisję Rolną, wypracowane przez Komisję stanowisko
zostało przedstawione na Sesji Rady w dniu 30 grudnia 2009 r. Wówczas radca
prawny wypowiedział się, żeby Rada zajęła swoje stanowisko w tej sprawie w formie
uchwały.

Waldemar Kardasz – radca prawny – ze względu na to, że pisma Pana Piotra
Lewandowskiego nie miały charakteru skargi, proponuje się odstąpienie od
podejmowania uchwały Rady i przyjęcie stanowiska Rady w formie zaproponowanej
przez Komisję Rolną.

Przewodnicząca Rady – skoro proponuje się odstąpienie od formy uchwały i
przyjęcie stanowiska zaproponowanego przez Komisję Rolną odczytała stanowisko
Komisji:
„Komisja postanowiła wstrzymać się z rozpatrzeniem poruszonych przez Pana
kwestii w piśmie z dnia 18 listopada 2009 r. oraz w piśmie z dnia 1 grudnia 2009 r. do
czasu ostatecznego rozstrzygnięcia sprawy w postępowaniu toczącym się przed
Wojewodą Łódzkim.”
Następnie przystąpiła do przegłosowania stanowiska Rady w sprawie p. Pawła
Lewandowskiego.

Za przyjęciem stanowiska Rady w sprawie p. Pawła Lewandowskiego
proponowanego przez Komisję Rolną głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada w sprawie p. Pawła Lewandowskiego
przyjęła stanowisko zaproponowane przez Komisję Rolną.
Następnie odczytała proponowaną odpowiedź do p. Piotra Lewandowskiego:
„Uprzejmie informuję Pana, że Rada Miejska w Żychlinie na posiedzeniu w dniu 25
stycznia 2010 r., po rozpatrzeniu stanowiska wypracowanego przez Komisję Rolną,
Handlu i Usług oraz Prawa i Porządku Publicznego, postanowiła wstrzymać się z
rozpatrzeniem poruszanych przez Pana kwestii w piśmie z dnia 18 listopada 2009 r.
oraz w piśmie z dnia 1 grudnia 2009 r. do czasu ostatecznego rozstrzygnięcia sprawy
w postępowaniu toczącym się przed Wojewodą Łódzkim.”
Zapoznała również radnych z pismem z dnia 13 stycznia 2010 r. Pana Piotra
Kaczmarka w sprawie drogi przy garażach nad rzeką.

Krzysztof Graska – chciałby otrzymać odpowiedź na powyższe po rozpatrzeniu
sprawy przez Komisję Rolną.

Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby rozpatrzeniem sprawy Pana Piotra
Kaczmarka zajęła się Komisja Rolna.

Za wnioskiem Przewodniczącej Rady, aby sprawę Pana Piotra Kaczmarka
rozpatrzyła Komisja Rolna głosowało - 9 radnych,
„przeciw” - 1 radny,
„wstrzymało się” - 0 radnych.
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Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada przegłosowała wniosek dotyczący
rozpatrzenia sprawy Pana Piotra Kaczmarka przez Komisję Rolną. Przekazała
Przewodniczącemu Komisji kserokopię pism Pana Piotra Kaczmarka.

Grzegorz Ambroziak – poinformował, że w sprawie garaży nad rzeką istnieje
konflikt między właścicielami garaży, również otrzymał takie pismo od Pana
Kaczmarka, kserokopia odpowiedzi do Pana Kaczmarka z jego strony zostanie
przekazana również Radzie do wiadomości.
Sprawa garaży będzie stanowiła problem jeszcze roku, maksymalnie dwóch lat, gdyż
przez ciąg pierwszych garaży będzie przebieg drogi wojewódzkiej.
Został zobligowany do przekazania życzeń noworocznych dla Radnych od posła
Artura Dunina oraz życzeń od Prezydenta RP – następnie odczytał życzenia
Prezydenta RP.

Od godz. 14.35 obecnych 12 radnych – wrócił radny Józef Kowalski.

Bogdan Głuszcz – została powołana Młodzieżowa Rada Gminy – dobrze byłoby,
aby Przewodniczący Rady na następnej sesji odczytał informację, jak działa ta rada.

Grzegorz Ambroziak – część radnych Młodzieżowej Rady udziela w MGOKSiR,
pomagają przy organizacji różnych imprez.

Jadwiga Melcher – handel na stadionie – zapytała, czy handel na stadionie został
czasowo zawieszony na okres zimy, czy w ogóle rezygnujemy z handlu na stadionie?

Grzegorz Ambroziak – handel został zawieszony na czas dużych mrozów, ze
względu na brak możliwości odśnieżenia. Ciężki sprzęt do odśnieżania mógłby
zniszczyć podłoże stadionu.

Elżbieta Tarnowska – handel przed stadionem – przez okres, kiedy nie było wjazdu
na stadion, handlujący ustawiają się przed stadionem, podobno w sobotę była
nagonka, że Policja każe handlujących mandatami za to, że ustawiają się przed
stadionem zamiast handlować na targowicy.
Prosi, aby tych handlujących nie karać mandatami, aby mogli tam sprzedawać
warzywa itp. – to ułatwi sprawę szczególnie osobom starszych, które musiałyby udać
się na targowicę po zaopatrzenie.

Grzegorz Ambroziak – ustalił z Komendantem, aby przejeżdżająca tamtędy Policja
sprawdzała tylko, czy jest możliwość przejazdu ulicą, natomiast handel tam się
odbywa.

Do p-tu 12. Przyjęcie Protokołu Nr XLIX/09 z dnia 30 listopada 2009 r. oraz
Protokołu Nr L/09 z dnia 30 grudnia 2009 r.

Do Protokołu Nr XLIX/09 z dnia 30 listopada 2009 r. nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu.
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Za przyjęciem Protokołu Nr XLIX/09 z dnia 30 listopada 2009 r.
głosowało - 11 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   0 radnych.
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do Protokołu Nr L/09 z dnia 30 grudnia 2009 r. nie zgłoszono uwag.

Przewodnicząca Rady przystąpiła do przyjęcia protokołu.

Za przyjęciem Protokołu Nr L/09 z dnia 30 grudnia 2009 r.
głosowało - 10 radnych,
„przeciw” -   0 radnych,
„wstrzymało się” -   1 radny.
1 radny nie wziął udziału w głosowaniu

Przewodnicząca Rady stwierdziła przyjęcie protokołu przez Radę.

Do p-tu 13. Zakończenie obrad.

Przewodnicząca Rady podziękowała radnym i wszystkim zebranym za udział
w Sesji Rady.

Zamknęła LI Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie.

                                                                              Przewodnicząca Rady Miejskiej
                                                                                            /-/Zofia Pilarska

Protokolant:

M. Charążka


	Do p-tu 2. Zapytania i wolne wnioski.
	Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby rozpatrzeniem sprawy Pana Piotra Kaczmarka zajęła się Komisja Rolna.


